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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XIV  

z Sesji w dniu 18 września 2019  

 
Obrady rozpoczęto 18 września 2019 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 14:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Piasecznie pan Piotr Obłoza. 

Na wstępie odbyła się krótkie uroczystości: 

Pięcioro  uczniów piaseczyńskich placówek oświatowych, którzy otrzymali stypendia 

Burmistrza za wysokie wyniki w olimpiadach i konkursach przedmiotowych, odebrało 

gratulacje podczas sesji Rady Miejskiej. 
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Nagrodzono uczniów, którzy osiągnęli wysoki wyniki w roku szkolnym 2018/2019. 

Stypendyści uczyli się w: Szkole Podstawowej nr 2, Szkole Podstawowej nr 1, Szkole 

Podstawowej w Józefosławiu, oraz Szkole Podstawowej w Chylicach. 

– Gratuluję uczniom, rodzicom i wszystkim nauczycielom, którzy przyczynili się  do 

sukcesów stypendystów składali burmistrz Daniel Putkiewicz, Wiceburmistrz Hanna 

Kułakowska-Michalak przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza. 

Następnie Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno Daniel Putkiewicz podziękował Panu 

Wojciechowi  Kaczyńskiemu, za wieloletnią współpracę i pełne zaangażowanie oraz trud 

włożony w działalność na rzecz Społecznej Komisji Mieszkaniowej w Piasecznie. Pan 

Wojciech po 13 latach zrezygnował z członkostwa w komisji. 

Wyrazy uznania i podziękowania złożyli także zastępca burmistrza Hanna Kułakowska- 

Michalak, Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza oraz wiceprzewodniczący 

Magdalena Woźniak i Michał Rosa, przewodniczący komisji Łukasz Kamiński i Naczelnik 

Wydziału Polityki Mieszkaniowej Ewa Witkowska. 

Głos zabrał także członek Zarządu Miejsko-Gminnego i Powiatowego  Ochotniczych Straży 
Pożarnych pan Józef Zalewski, który podziękował za nakreślenie planów technicznych 
zakupów dla OSP i ich realizację, szczególnie za zakupy sprzętu i wyposażenia   dla 
strażaków, które gwarantują spokój dla mieszkańców i samych strażaków ochotników. 

Dodał, że do dnia wczorajszego 7 jednostek OSP wyjeżdżało 648 razy: w tym Piaseczno 241 
razy, Chojnów167 razy i Jazgarzew 113 razy. 

Z zaplanowanej kwoty 375 tys. zł  wydano już ponad 300 tys. zł. W imieniu strażaków 
dziękował pani Burmistrz Kułakowksiej-Michalak , radnym Adamowi Marcinakowi i 
Wojciechowi Ołdakowskiemu, członkom Zarządu OSP. 

Po oficjalnej uroczystości i sprawdzeniu quorum, burmistrz Putkiewicz wnioskował o 
wprowadzenie do programu sesji  uchwał: 

1.  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z dnia 16.01.2019r dot. 
kw. 25 tys. zł 

2.  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z dnia 16.01.2019r dot. 
SJB 

3.  w sprawie ustalenia zasad i kryteriów wynajmowanych lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Piaseczno 

4. w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych RM w Piasecznie 
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5.  w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z dnia 16.01.2019r.dot. 
kw. 4.379.070,- zł 

6.  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki nr 7/21 obr. 30 położonej w Piasecznie przy skrzyżowaniu ul. Orężnej i ul. 
Wybickiego 

7.  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 526 położonej w Zalesiu Górnym przy ul. Pionierów 

8.  w sprawie wyłączenia z użytkowania i pozbawienia kategorii drogi gminnej ul. Czajki 
we wsi Julianów 

 
1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie 
z dnia 16.01.2019r dot. kw. 25 tys. zł 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z 
dnia 16.01.2019r dot. kw. 25 tys. zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Izabella Górzyńska, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) 
Joanna Morawska 
Uchwała wprowadzona jako nr 3 z bieżących uchwał. 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie 
z dnia 16.01.2019r dot. SJB 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z 
dnia 16.01.2019r dot. SJB.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
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Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała wprowadzona jako nr 4 z bieżących uchwał. 
 
3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie ustalenia zasad i kryteriów wynajmowanych 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Piaseczno 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie ustalenia zasad i kryteriów wynajmowanych lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała wprowadzona jako nr 16 z bieżących uchwał. 
 
4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany składów osobowych komisji 
problemowych RM w Piasecznie 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych 
RM w Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała wprowadzona jako nr 17 z bieżących uchwał. 
 
5) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie 
z dnia 16.01.2019r.dot. kw. 4.379.070,- zł 
Głosowano w sprawie: 
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Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z 
dnia 16.01.2019r.dot. kw. 4.379.070,- zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Mirosław 
Uchwała wprowadzona jako nr 5 z bieżących uchwał. 
 
6) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działki nr 7/21 obr. 30 położonej w Piasecznie przy skrzyżowaniu ul. 
Orężnej i ul. Wybickiego 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działki nr 7/21 obr. 30 położonej w Piasecznie przy skrzyżowaniu ul. 
Orężnej i ul. Wybickiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako nr 18 z bieżących uchwał. 
 
7) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 526 położonej w Zalesiu Górnym przy ul. 
Pionierów 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 526 położonej w Zalesiu Górnym przy ul. 
Pionierów.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Michał Rosa 
Uchwała wprowadzona jako nr 19 z bieżących uchwał. 
 
8) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyłączenia z użytkowania i pozbawienia 
kategorii drogi gminnej ul. Czajki we wsi Julianów 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyłączenia z użytkowania i pozbawienia kategorii 
drogi gminnej ul. Czajki we wsi Julianów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Łukasz Kamiński, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Marciniak 
Uchwała wprowadzona jako nr 20 z bieżących uchwał. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
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Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Hanna Krzyżewska, Beata Walczak 
Protokół przyj ęto. 
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 
Burmistrz Putkiewicz poinformował o udziale w następujących wydarzeniach i 
rozwiązywaniu kolejnych spraw: 

• Udział w uroczystości z okazji 1 września 

• Trwa dyskusja na temat herbu Piaseczna, którego nikt nie chce zmieniać 

• Niektóre wydziały urzędu czeka przeprowadzka i będzie się on mieścił w 3-ch 
miejscach 

• Po rozpatrzeniu odwołania w Krajowej Izbie Odwoławczej, udało się rozstrzygnąć 
przetarg na odbiór odpadów w rejonie III i umowa będzie obowiązywać do września 
2020r. W tym czasie należy się przygotować  do nowego przetargu w oparciu o 
zmienioną ustawę o gospodarce odpadami 

Burmistrz pani Kułakowska-Michalak uzupełniła z zakresu podległych jej spraw: 

• Gmina otrzymała nagrodę za profilaktykę w zwalczaniu grypy- szczepienia dla osób 
powyżej 65 roku życia 

• Udało się rozwiązać problem braku lekarzy w Przychodni na ul. Skrzetuskiego- 
zatrudniono nowego lekarza – kierownika przychodni 

• Gmina uzyskała dotację ponad 600 tys. zł w ramach projektu „Piaseczyńskie 
przedszkolaki” Projekt będzie realizowany w przedszkolu nr 5 w CEM-ie. 

• Straż Miejska zabezpieczała przejścia dla pieszych przy szkołach  oraz 
przeprowadzała szkolenia dzieci. Zwiększono zatrudnienie  w straży do 33 osób, w 
tym 5 osób na monitoringu. Dzięki temu przedłużono godziny pracy strażaków w 
piątki i w soboty do 24 godziny.    

Burmistrz Robert Widz zapoznał zebranych z prezentacją dotyczącą zmiany organizacji 
ruchu w związku z rozpoczynającym się remontem skrzyżowania Jana Pawła II i 
Dworcowej. Wprowadzone będą objazdy i nowe przystanki dla autobusów 709, 707, 710, 
L39,L24, P1,P2 . 

Dodał, że był w MZDW  i rozmawiał w sprawie budowy chodnika na drodze 
wojewódzkiej w Bogatkach. Okazało się ,że należy wykonać kompleksowy projekt. Cały 
czas trwają też rozmowy w sprawie innych dróg np. poszerzenia ul. Puławskiej. 

Burmistrz Putkiewicz dodał, że planowane jest wprowadzenie ruchu jednokierunkowego 
na ul. Zgoda i połączenie ul. Nadarzyńskiej z ul. Żeromskiego. 
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4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji – 
złożył p. Obloza 
 

 
1. 29.08.2019 r. 

Spotkanie zespołu konsultacyjnego ds. dziedzictwa historycznego p. Magda 
 

2. 2.09.2019 r.  
udział w rozpoczęciu roku szkolnego w Szkole Podstawowej nr 3 w Piasecznie p. 
Michał 
 

3. 3.09.2019 r. 
 udział w zebraniu wiejskim wsi Kamionka p. Michał 
 

4. 5.09.2019 r.  
spotkanie z Prezydium Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno p. Michał 
 

5. 6.09.2019 r. 
udział w zebraniu wiejskim wsi Złotokłos p. Michał 

 
6. 07.09.2019 

a. Zawody OSP w Grochowej 
b. XI bieg Frog Race 

 
7. 9.09.2019 r. 

udział w zebraniu wiejskim wsi Bobrowiec p. Michał 
8. 11.09.2019 r. 

udział w sesji Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno p. Michał 
 

9. 14.09.2019 r. 
udział w pikniku sołeckim Wólki Kozodawskiej p. Michał 
 

10. 15.09.2019 r. 
współorganizacja rejestracji potencjalnych dawców szpiku dla Maxa podczas 
Jarmarku Piaseczyńskiego p. Michał 
  

11. 17.09.2019 
80 Rocznica Agresji Sowieckiej na Polskę , Pomnik Katyński,  uroczystości na 
Cmentarzu parafialnym w Piasecznie 
 

12. udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magda 
 

13. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
 

14. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
 

15. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
 

16. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 
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5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 
Głos zabrał pan Pulwarski – sołtys wsi Julianów, który poinformował, że w dniu 16.09.2019r 
odbyło się   zebranie wiejskie w Julianowie na którym  poruszono wiele spraw. 
Zaniepokojenie mieszkańców budzi ul. Cyraneczki i chcieliby znać zamierzenia gminy wobec 
tej ulicy. Mieszkańcy Julianowa proszą także o objęcie opieką Straży Miejskiej placu zabaw i 
siłowni. 
Burmistrz Widz zapewnił, że zostanie udzielona odpowiedz na piśmie. 
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kw. 90.464,-zł) 
Uchwały budżetowe referowała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 
Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 1 do 4. 
Komisja Kultury i Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kw. 90.464,-zł).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Mierzwa, Michał Rosa 
Uchwała podjęta. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019r (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kw. 504.850,00 na wniosek 
MGOPS) 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019r (dot. zwiększenia wydatków budżetu o kw. 504.850,00 na wniosek MGOPS).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) 
Michał Rosa, Ewelina Wójcik 
Uchwała podjęta. 
 
3) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z dnia 16.01.2019r dot. 
kw. 25 tys. zł 
Radna pani Renata Mirosław zauważyła, że w uchwale przesuwa się środki z płac 
pracowników nie samorządowych na zakup maszyny czyszczącej do CEM-u. Wg niej są to 
środki na płace dla osób najmniej zarabiających. 
Burmistrz Kułakowska-Michalak przypomniała, że podwyżki dla tej grupy pracowników 
zostały wprowadzone w 2018r i dostali średnio 230 zł na osobę. Nowe podwyżki dla obsługi 
trzeba zaplanować w nowym budżecie a pieniądze są przesuwane na usprawnienie pracy a nie 
zatrudnianie nowych osób. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z dnia 16.01.2019r dot. kw. 25 
tys. zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agnieszka Czajkowska, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
4) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z dnia 16.01.2019r dot. 
SJB 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 RM w Piasecznie z dnia 16.01.2019r dot. SJB.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
5) w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16.01.2019r dot. kw. 4.379.070,0 zł 
Komisja Finansów nie opiniowała uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16.01.2019r 
dot. kw. 4.379.070,0 zł.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
Uchwała podjęta. 
 
6) W sprawie emisji obligacji Gminy Piaseczno oraz określenia zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu 
Pan Maicki – przewodniczący Komisji Finansów przedstawił pozytywną opinie Komisji 
Finansów i zapoznał zebranych z prezentacją na temat obligacji. 
Rynek  obligacji komunalnych w Polsce: 

1. W Polsce jest ok. 2500 jednostek samorządu terytorialnego, z czego 500 finansuje 
swój rozwój poprzez obligacje. Są to głównie większe jednostki 

2. Z 500 JST zaledwie 19 znajduje się na rynku Catalyst. Co oznacza, że 99,5% emisji 
obligacji są emisjami niepublicznymi 

3. W roku 2000 liczba JST emitujących obligacje wynosiła 40, w roku 2019 - 500. 
4. Wartość emisji w roku 2000 – 860 mln zł, w roku 2019- 23 mld zł 
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Miasto i Gmina Piaseczno mają bardzo dobre wskaźnik w rankingu miejsc na 2018r, jeżeli 
chodzi o dochody bieżące wskaźniki nadwyżki operacyjnej, wskaźniki zadłużenia i zdolność 
kredytową. 
Finanse Miasta i Gminy Piaseczno 2014 – 2019 wnioski: 

 Dochody i wydatki bieżące rosną rok do roku średnio ok. 40 mln zł 
 Wpływy z PIT stanowią ok. 45% dochodów bieżących. Planowane zmiany rządu w 

zakresie PIT spowodują, iż będzie to ok. 40% (-30 mln zł) 
 Subwencja oświatowa (wpłaty z budżetu centralnego) wystarczają na pokrycie 

kosztów wynagrodzeń w piaseczyńskiej oświacie 
 Do pokrycie wydatków bieżących oświaty Miasto i Gmina Piaseczno dopłaca rocznie 

od 60 do 80 mln zł (80 mln zł -2019r) 
 W latach 2014 – 2019 Miasto i Gmina Piaseczno przeznaczyło 120 mln zł na 

inwestycje oświatowe (dodatkowo ponad pokrycie wydatków bieżących) 
 Począwszy od roku 2015 Miasto i Gmina Piaseczno planowała w budżecie 

finansowanie deficytu poprzez obligacje 
Obligacje dlaczego teraz? 

1. W latach 2017 – 2019 Miasto i Gmina Piaseczno finansowało planowany deficyt 
nadwyżkami wypracowanymi w latach poprzednich 

2. W stosunku do lat 2014 -2015 poziom realizowanych inwestycji wzrósł 2-3 krotnie z 
43 mln w 2014r do 130 mln w 2019r 

3. Dofinansowanie oświaty (bieżące + inwestycje) ze środków własnych (ponad 
subwencje) rośnie z 80 mln zł w roku 2014 do 120 mln zł w roku 2019r 

4. Przewidywany spadek przychodów z PIT począwszy od marca 2019r 
5. Planowana w uchwale emisja obligacji 100 mln zł – z czego w 2019r wykorzystamy 

20-30 mln zł. Pozostała kwota dotyczyć będzie roku 2020. 
Dlaczego obligacje a nie kredyt? 
1. mniej skomplikowana i mniej sformalizowana procedura 
2. możliwość modyfikacji zapytania ofertowego 
3. możliwość kształtowania przez emitenta kryteriów wyboru najkorzystniejszej oferty 
4. możliwość uzyskania lepszej ceny z uwagi na różne długości serii 
5. możliwość dostosowania wartości spłat do realnych zdolności finansowej emitenta 
6. koszt kredytu koszt emisji obligacji są porównywalne 
W jakim celu emitujemy obligacje? 

 Umożliwienie realizacji  zaplanowanych inwestycji na dotychczasowym poziomie – 
zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców 

 Finansowanie rosnących kosztów oświaty – wypełnianie obowiązków budżetu 
centralnego 

 Pokrycie spodziewanych spadków wpływów z PIT 
Cztery ostanie slajdy przedstawiały wykresy  zakresu: 

• Dochodów i wydatków bieżących miasta i gminy Piaseczno w latach 2014 – 2019 
• Wielkości inwestycji w latach 2014 – 2019 

• Wielkość wydatków oświatowych (bieżące + inwestycje) 
• Dopłaty do budżetu oświatowego 

Burmistrz Putkiewicz przypomniał,  że dyskusja w sprawie obligacji odbyła się na komisjach. 
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Przy uchwalaniu budżetu zdecydowano o inwestycjach takich jak  budowy dróg np. ul. 
Główna, Polna, Geodetów, Cyraneczki, Dobra w Runowie, rondo w Chylicach i uchwała 
dotycząca emisji obligacji jest skutkiem podejmowanych wówczas  decyzji. Są to 
zobowiązania sprzed wielu lat. Gmina dofinansowuje inwestycje drogowe  zarówno 
powiatowe jak i wojewódzkie. Sięga się po środki gdzie może, występuje o środki na remonty 
dróg z dotacji na remonty dróg samorządowych. Dodał, że chcemy zapewnić mieszkańcom 
dobre warunki życia, aby mogli spokojnie pracować i płacić podatki. To wszystko kosztuje. 
Jeżeli chcemy zrealizować zaplanowane inwestycje musimy uruchomić środki zewnętrzne. 
Jest to otwarcie limitu obligacji. Być może nie będziemy musieli wykorzystać całego pakietu, 
jeśli sytuacja się poprawi. 
Radna Renata Mirosław uważała, że 100 mln zł to nie jest mało, tym bardziej, że gmina jest 
już zadłużona . Przypomniała także, że oświata jest zadaniem własnym gminy i dlatego ją 
dofinansowujemy. Wg niej następna rada otrzyma same długi. Pytała także o kwotę marży, 
która nie została podana i dlaczego nie ma emisji publicznej obligacji. 
Radny Michał Mierzwa przypomniał, że podczas   prac nad budżetem mówił, że wyznaczone 
zadania skończą się emisją obligacji. Obligacje na 100 mln zł, przy budżecie gminy w 
wysokości 524 mln zł do 100 mln zł tj. 19% zadłużenia. Banki zastosują karencję a później 
okaże się, że będą kolejne inwestycje. Apelował ,żeby się zastanowić. Dodał, że Gmina Żabia 
Wola pozyskała 17 mln dotacji, pytał ile środków pozyskało Piaseczno. 
Pan Mierzwa – przewodniczący klubu PIS oświadczył, że klub nie wyrażą zgody na 
zaciągnięcie tak wysokich obligacji. Pytał jeszcze jaki był koszt zatrudnienia firmy do 
prowadzenia spraw obligacji. 
Pani Kowalska- skarbnik gminy odpowiedziała, że 60 tys. zł netto. Dodała, że marża wyjdzie 
w procesie wyłaniania obligacji. 
Pan Maicki – przewodniczący Komisji Finansów dziwił się stanowisku klubu radnych PIS. 
Przypomniał, że budżet był uchwalany jednogłośnie w styczniu 2019r i była świadomość, że 
trzeba będzie wyemitować obligacje. W przedstawionej prezentacji było pokazane, że w 
ostatnich  latach było 500 emisji obligacji i z tego tylko 19 było publicznych. Wg niego jakiś 
przyczyn te samorządy podejmowały decyzje o emisji obligacji. Przypomniał, że budżet 
państwa też ma duży deficyt Pytał dlaczego Piaseczno miałoby się bać takiej decyzji. 
Wyjaśnił, że do uchwały nie można wpisać wielkości marży, ponieważ będzie wiadomo po 
przeprowadzeniu konkursu ofert. Wg niego powinna być niżej 1%. Dodał także, że Gmina 
Lesznowola  wczoraj podjęła uchwałę o emisji obligacji  i zadłużenie po tym wzrośnie do 
50%, a w Gminie  Piaseczno po emisji obligacji  zadłużenie wzrośnie   do 20%. 
Pytał, które inwestycje mamy wykreślić, jeżeli ma nie być emisji obligacji. Przypomniał, że 
zadłużenie państwa wynosi 975 mld zł tj. 50% rocznego PKB. 
Przewodniczący Rady pan Obłoza uważał, że klub PIS uchwalając budżet godził się na emisję 
obligacji. Apelował o  konsekwencję swoich decyzji. 
Radny Wojciech Ołdakowski przypomniał, że kierując urzędem Starostwa w poprzedniej 
kadencji wziął on obligacje na kwotę 10 mln zł i nie wszystkie były wykorzystane przy 
budżecie 250 mln zł., a gmina budżet ponad 500 mln zł i obligacje chce wziąć za 100 mln zł. 
Apelował  o przyłożenie się do kontroli nad wydatkowaniem środków. 
Radny Michał Rosa pytał w którą stronę ma zmierzać Gmina Piaseczno, czy się rozwijać, czy 
ma być stagnacja. Apelował, żeby nie bać się obligacji. 
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Radny Mierzwa uważał, że nie można się godzić na tak duże zadłużenie. 
Radny Artur Maicki przypomniał, że dzisiejsza uchwała jest konsekwencją poprzednich 
decyzji – uchwalenia budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej. Inaczej trzeba będzie 
wyjąć z WPF-u zadania inwestycyjne na kwotę 60 – 70 mln zł. 
Radna Renata Mirosław zarzucała rządzącym w gminie brak konsekwencji, gdzie rocznie jest 
wykonanych około 300 zmian w budżecie i na każdej sesji jest to robione.  
Przewodniczący Rady pan Obłoza przypomniał, że uchwalenie budżetu spowodowało 
rozpoczęcie pewnych procedur jak rozstrzygnięcie  przetargów i podpisanie umów. 
Radny Maicki poparł wypowiedz pana Obłozy i dodał, że rozwiązanie podpisanych już umów 
wiąże się z wypłatą dużych kar. 
Radna Renata Mirosław przypomniała, że wprowadza się dodatkowe wydatki np. 
elektroniczną rejestrację w CEM-ie, które kosztują duże pieniądze. 
Burmistrz Kułakowska-Michalak wyjaśniła że elektroniczna ewidencja pozwala na szybsze 
liczenie godzin dzieci uczęszczających do przedszkola. Oprogramowanie kosztowało 27 tys. 
zł i zostało zakupione dla wszystkich szkół. 
Radna Woźniak uznała, że dyskusja jest mało merytoryczna. 
Burmistrz Putkiewicz prosił o składanie wniosków przez radnych, czego nie należy robić, 
jakich zadań. 
Radna Renata Mirosław zwróciła uwagę, że kwota 25 tys. zł na maszynę czyszczącą i 27 tys. 
na oprogramowanie , to  jest kwota ponad 50 tys. zł a zarobki w obsłudze szkół są najniższe i 
spadają też środki na fundusz zdrowotny i zapomogi. Ludzie mają swój honor i nie chcą 
występować o zapomogi. 
Radny Ołdakowski zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji. 
             
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o zamknięcie listy mówców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (2) 
Łukasz Kamiński, Piotr Sędziak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Artur Maicki 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
Wniosek przyjęto. 
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Jako ostatni z listy mówców wcześniej zgłoszonych zabrał głos pan Maicki, który 
przypomniał, że odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Finansów i  Komisji Polityki 
Gospodarczej na której została przedstawiona prezentacja w sprawie obligacji i tam też 
powinna się odbyć dużą część dzisiejszej dyskusji. Dodał, że klub PIS mógł złożyć swój 
projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie emisji obligacji Gminy Piaseczno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i 
wykupu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (5) 
Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Kłos 
Uchwała podjęta. 
 
7) W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019-2029 
Pani Kowalska poinformowała o wprowadzeniu autopoprawki wynikającej z podjęcia 
uchwały na dzisiejszej sesji o emisji obligacji. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 
2019-2029.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał 
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Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Michał Mierzwa 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Agnieszka Czajkowska, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak 
Uchwała podjęta. 
 
8) W sprawie skargi H.M. na zaniedbania ze strony organu wykonawczego gminy w 
zakresie realizacji uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 480/XVIII/2016 z 
17.02.2016r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Piaseczna dla dz. o nr ew. 63/2. 
Referował pan Temoszczuk z KW. 
Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
Za zgodą Rady glos zabrała pani H.M, która przedstawiła swoje stanowisko dotyczące ww 
uchwały. Na działce nr 63/2 prowadzi działalność od 2006r, najpierw był to klubik z 
zajęciami i salą zabaw dla dzieci, potem punkt przedszkolny, od 2010r – przedszkole 
niepubliczne, a od 3 lat przedszkole publiczne. 
Wnioskowała o nie podejmowanie ww uchwały oraz uchwały nr 14 o odstąpieniu  od 
sporządzenia m.p.z.p. dla działki o nr ew.63/2. 
Przypomniała, że: 

1. w lutym 2016r złożyła do Komisja Ładu Przestrzennego wniosek, który dot. 
wprowadzenia zmian w planie zagospodarowania przestrzennego w zakresie 
przeznaczenia jej działki – poprzez uchylenie limitu powierzchni na której mogą być 
prowadzone usługi nieuciążliwe  oraz dopuszczenie funkcji mieszkalnej  

2. 17 lutego 2016r Rada Miejska podjęła uchwałę nr 480/XVIII/2016 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. Piaseczna dla działki nr 63/2 

3. Mimo podjętej uchwały i licznych interwencji u burmistrza, naczelnika wydziału 
architektury i radnych, nie przystąpiono do prac związanych  ze zmianą planu. Z tego 
powodu złożyła skargę do Wojewody Mazowieckiego, co spowodowało, że gmina 
próbuje wycofać się z podjętej w 2016 r uchwały poprzez podjęcie uchwały o 
odstąpieniu od zmiany planu zagospodarowania przestrzennego dla dz..nr 63/2 

4. Wg niej ograniczenie przeznaczenia działki do prowadzenia działalności związanej 
wyłącznie z oświatą, z możliwością usług nieuciążliwych na powierzchni większej niż 
10% terenu działki, bez dopuszczenia funkcji zamieszkania, uniemożliwia 
rozszerzenia możliwości wykorzystania posiadanej działki. 

5. Ponadto uchwalenie zmiany planu zagospodarowania   przestrzennego działki 
położonej po sąsiedzku, w znacznie krótszym czasie, zgodnie z wnioskiem właściciela 
poprzez rozszerzenie przeznaczenia działki o  funkcję wielomieszkaniową, poddaje w 
wątpliwość równe traktowanie wszystkich obywateli przez władze gminy. 

6. W uzasadnieniu do uchwały o odstąpieniu od zmiany w planie, podaje się bliskość 
cieku wodnego i niemożność zlokalizowania miejsc parkingowych. Tymczasem po 
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konsultacji architektonicznej okazało się, że jest możliwość wygospodarowania miejsc 
parkingowych  na działce nr 63/2, bądź zlokalizowanie parkingu podziemnego. 
Bliskość cieku wodnego nie wyklucza w przypadku nowej zabudowy usytuowania 
budynku z drugiej strony działki, miejscu, gdzie ciek wodny nie występuje. 

7. Pani H.M. zwróciła uwagę, że organy administracji publicznej działają na podstawie 
przepisów prawa i podejmują wszelkie kroki niezbędne do załatwienia sprawy mając 
na względzie słuszny interes obywateli, natomiast podjęcie obecnie zamierzonej 
uchwały naruszy podstawowe zasady postępowania administracyjnego – w 
szczególności w zakresie równego traktowania wszystkich swoich mieszkańców. 

8. Przypomniała, że jest wieloletnią mieszkanką gminy, płaci podatki i nie sądziła, że 
może być niesprawiedliwie potraktowana. Miała pretensję, że na sąsiednie działki 10 i 
11/2 uchwalono plan zagospodarowania, pomimo, że wystąpili oni z wnioskiem 1,5 
roku później. Zwróciła uwagę także, że nie została zaproszona na posiedzenie Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji, która 28.08.2019r obradowała w sprawie jej skargi. 
Apelowała o wnikliwe rozpatrzenie jej sprawy. 

Burmistrz pan Robert Widz wyjaśnił, że Studium wyklucza zabudowę wielorodzinną  na 
pani działce, są tam usługi publiczne i uchwała nie może być w sprzeczności ze Studium. 
Na sąsiednich działkach była  natomiast możliwość dopuszczenia zabudowy 
wielorodzinnej, co było zgodne ze Studium. 
Pani H.M. miała żal, że cały czas wprowadzono ją w błąd. 
Burmistrz Widz przypomniał, że działka 63/2została podzielona na 2 działki, w związku z 
przebudową Kanału Piaseczyńskiego i gmina przejęła część działki. Sam podjął decyzję o 
wstrzymaniu procedury planu i odstąpieniu od sporządzenia m.p.z.p. Proponował 
rozpoczęcie rozmów sprawie przejęcia całości działki lub wymiany jej na inną działkę 
gminną. Dodał, że wniosek pani  może być realizowany przy omawianiu całego centrum 
Piaseczna.  
Pani Pakulińska – Naczelnik UA uzupełniła, że wniosek pani był najpierw na usługi, 
później uzupełniła o budownictwo mieszkaniowe  wielorodzinne. Komisje: Ładu 
Przestrzennego i Urbanistyczna  wnioskowały o odstąpienie od planu. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi H.M. na zaniedbania ze strony organu wykonawczego gminy w zakresie 
realizacji uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 480/XVIII/2016 z 17.02.2016r. w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Piaseczna dla dz. o nr ew. 63/2 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
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Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska 
BRAK GŁOSU (3) 
Dorota Kłos, Artur Maicki, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
Za zgodą Rady przystąpiono do omawiania uchwały nr 14. 
14) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno dla dz. ew. nr 63/2 obręb 20 przy ul. Zgoda 
Referowała pani Pakulińska. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno dla dz. ew. nr 63/2 obręb 20 przy ul. Zgoda.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska 
BRAK GŁOSU (2) 
Dorota Kłos, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
9) W sprawie zmiany uchwały nr 1526/L/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 
sierpnia 2018 r w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Zespołowi Publicznych 
Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie, zmienionej uchwała nr 228/XI/2019 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2019 roku. 
Referowała pani Goch – Naczelnik WSS. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 1526/L/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 
sierpnia 2018 r w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Zespołowi Publicznych 
Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie, zmienionej uchwała nr 228/XI/2019 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 czerwca 2019 roku..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
Uchwała podjęta. 
 
10) W sprawie przystąpienia do realizacji pomocy Programu „Opieka wytchnienia” 
– edycja 2019. 
Referowała pani Urban p.o. Dyrektora OPS-u 
Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przystąpienia do realizacji pomocy Programu „Opieka wytchnienia” – edycja 
2019.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
11) W sprawie nadania nazwy REKREACYJNA ulicy położonej we wsi Józefosław w 
gminie Piaseczno. 
Referowała pani Pakulińska -Naczelnik UA.(11,12,13,14,) 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nadania nazwy REKREACYJNA ulicy położonej we wsi Józefosław w gminie 
Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
12) W sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno teren śródmieścia etap I zatwierdzonego 
uchwałą nr 365/XVI/2003 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 listopada 2003r. 
podjętej uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 931/XXXIII/2013 z dnia 17 
kwietnia 2013r. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczno teren śródmieścia etap I zatwierdzonego uchwałą nr 
365/XVI/2003 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 20 listopada 2003r. podjętej uchwałą 
Rady Miejskiej w Piasecznie nr 931/XXXIII/2013 z dnia 17 kwietnia 2013r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
13) W sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Antoninów - Mieszkowo zatwierdzonego uchwałą nr 
1403/XLVII/2010 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.05.2010r oraz uchwałą nr 
1438/XLIII/2010 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16.06.2010r. dla obszaru 
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określonego w uchwale Rady Miejskiej w Piasecznie nr 212/X/2011 z dnia 6.07.2011r. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 
części wsi Antoninów - Mieszkowo zatwierdzonego uchwałą nr 1403/XLVII/2010 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 19.05.2010r oraz uchwałą nr 1438/XLIII/2010 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 16.06.2010r. dla obszaru określonego w uchwale Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 212/X/2011 z dnia 6.07.2011r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) 
Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
15) W sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. 
„Piaseczyńskie przedszkolaki – utworzenie nowych miejsc wychowania 
przedszkolnego w Gminie Piaseczno”. 
Referowała pani Dorota Kaczmarek z Referatu Środków Zewnętrznych. 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Piaseczyńskie 
przedszkolaki – utworzenie nowych miejsc wychowania przedszkolnego w Gminie 
Piaseczno”..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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BRAK GŁOSU (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała  podjęta. 
 
16) w sprawie ustalenia zasad i kryteriów wynajmowanych lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Piaseczno 
Referowała pani Ewa Witkowska – Naczelnik PM. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia zasad i kryteriów wynajmowanych lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Piaseczno.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Marciniak 
BRAK GŁOSU (2) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
17) w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie 
Referował pan Obłoza – przewodniczący RM. 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany składów osobowych komisji problemowych Rady Miejskiej w 
Piasecznie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
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Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) 
Piotr Sędziak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Piotr Jakubowski, Piotr Obłoza, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak 
BRAK GŁOSU (2) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
18) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki nr 7/21, obr. 30 położonej w Piasecznie przy skrzyżowaniu ul. Orężnej i ul. 
Wybickiego 
Referowała pani Iwona Zielińska-Woszczyk –Naczelnik GGG. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
nr 7/21, obr. 30 położonej w Piasecznie przy skrzyżowaniu ul. Orężnej i ul. Wybickiego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa, Michał Rosa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
19) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 526 położonej w Zalesiu Górnym przy ul. Pionierów 
Referowała pani Iwona Zielińska-Woszczyk –Naczelnik GGG. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 
oznaczonej nr 526 położonej w Zalesiu Górnym przy ul. Pionierów.  
 
Wyniki głosowania 
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ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Artur 
Maicki, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Adam Marciniak, Michał Rosa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta.  
 
20) w sprawie wyłączenia z użytkowania i pozbawienia kategorii drogi gminnej ul. 
Czajki we wsi Julianów 
Referowała pani Pakulińska –Naczelnik UA. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyłączenia z użytkowania i pozbawienia kategorii drogi gminnej ul. Czajki we 
wsi Julianów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Łukasz Kamiński, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (2) 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Rosa 
NIEOBECNI (3) 
Dorota Kłos, Hanna Krzyżewska, Renata Mirosław 
Uchwała podjęta. 
 
7. Wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady pan Obłoza zaproponował przeprowadzenie szkolenia na temat 
ustawy o samorządzie gminnym na miejscu w terminie 19 lub 26 październik. Po    
dyskusji ustalono termin 19.10.2019r. 
Apelował także do radnych o obecność na  komisjach problemowych. 
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8. Zamknięcie sesji. 
O godzinie 14.25 Przewodniczący Rady zamknął obrady XIV sesji Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 
 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  

 
Przygotował(a): Elżbieta Dorota Gwara 

 


